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ZAPiSNIK

s 49. sjednice Skolskog odbora odriane 1,t.L0.2O74. godine.

Prisutni: Zeljka eaii, Jelena Erent, Marina Kuzmii i Nevenka Crnolatec,
Prisutni bez prava odludivanja:
- Voditelj radunovodstva: Valentino Sremii
- tajnica Skole: Maja Rizvan Skender, u svojstvu zapisnidara.

DNEVNI RED

1. Verifikacija Zapisnika s prethodne 48. sjednice Skolskog odbora, odrZane 30.09.2024.
godine,

2. Usvajanje Prijedloga financijskog plana za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027.
godinu

3. usvajanje Financijskog izvje5taja za razdoblje od 1.1.2024. do30.9.zoz4. godine
4. Pitanja i prijedlozi

Sjednicu Skolskog odbora zapodela je predsjednica Nevenka Crnolatec, pozdravivii sve
prisutne te ditanjem toiki predloZenog dnevnog reda. Na dnevni red nije bilo primjedbi te je
jednoglasno usvojen u svim todkama.



ad.l. Predsjednica Skolskog odbora potom je zatraiila davanje suglasnosti na Zapisnik s

prethodne, 48. sjednice Skolskog odbora. Zapisnik je poslan tlanovima 5O zajedno sa

pozivom, stoga su ilanovi upoznati s istim. Svi prisutnidlanovi su suglasni sa zapisnikom.

ad.2. Po pitanju todke 2. Dnevnog reda, predsjednica 5O je prepustila rijed voditelju
radunovodstva, Valentinu Sremiiu, kojije ukratko izloZio Prijedlog financijskog plana za 2025.
godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu, napominjuii da je to samo prijedlog koji se, po
usvajanju na Skolskom odboru, Salje na usvajanje SkupStini Zagrebadke iupanije. Svi prisutni
ilanovi Skolskog odbora dali su suglasnost za usvajanje Prijedloga financijskog plana za2025.
godinu i projekcije za 2026. i 2027 . godinu.

ad.3. Voditelj radunovodstva takoder je izloZio Financijsko izvjeiie za razdoblje od L.1..2024.

do 30.9.2024. godine. Financijsko izvje5ie je usvojeno od svih prisutnih dlanova Skolskog
odbora.

ad.8. Prelaskom na posljednju todku dnevnog reda, predsjednica Skolskog odbora, Nevenka
Crnolatec, postavlja pitanje vezano za datum isteka mandata dlanova Skolskog odbora.
Pregledom dokumentacije, utvrdeno je da je konstituirajuia sjednica Skolskog odbora
odrZana 16. travnja 2021. godine.
Drugih pitanja i priopienja nije bilo.

ZAPISNICAR:

Mal Rizvan Skender
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